
Schriftelijke vragen art. 41 van de VVD  aan burgemeester Broertjes over voorlichting over 
ondermijning.

Inleiding
De afgelopen jaren zijn in Hilversum, dankzij een goede samenwerking tussen de gemeente en 
de politie onder aanvoering van burgemeester Broertjes, belangrijke stappen gezet in de aanpak 
van maatschappelijke effecten van georganiseerde criminaliteit, oftewel “ondermijning”.

Tijdens de begrotingsbehandeling heeft de VVD al aandacht gevraagd voor de kwetsbaarheid 
van ondernemers in voor hen moeilijk tijden ten gevolge van vigerende Corona maatregelen. 
Maar ook jongeren zijn door de Corona beperkingen kwetsbaar voor criminele beïnvloeding. De 
VVD vraagt hier preventief aandacht voor.

Op social media zagen wij dat de Wijk Boa Centrum op verschillende scholen in Hilversum de 
komende weken voorlichting verzorgt. Daarbij komen de onderwerpen, handhaving en politie, 
COVID-19, Vuurwerk 2020 en social media en Pesten aan de orde. (zie link LinkedIn) Wij 
juichen deze voorlichtingssessies toe en willen de burgemeester verzoeken om samen met de 
betrokken wethouder de volgende vragen te beantwoorden

1. Kan aan de genoemde onderwerpen ondermijning worden toegevoegd? Ondermijning 
in de zin dat leerlingen in ruil voor bijvoorbeeld een refurbished telefoon een “pakketje” 
wegbrengen. Waarna ze verstrikt raken in ondermijnende criminaliteit? 

2. Geven de andere wijk BOA’s ook op scholen een dergelijk voorlichting?
3. Is het college bereid om te kijken of er preventieve voorlichtingspakketten over de 

risico’s van ondermijning voor de jeugd landelijk beschikbaar zijn voor voorlichting op 
scholen in Hilversum?

 
Alvast dank voor de beantwoording.

Ruud Verkuijlen MA
Woordvoerder veiligheid VVD

https://www.linkedin.com/posts/ibrahim-hajjar-871923185_handhaving-hilversum-staloysius-
activity-6739263103114072064-kwi5


